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Dagsorden til bestyrelsesmøde på Frederiksværk Skole, den 28. okt. 2020. 
 

Deltagere: Anni, Bjørk, , Michael, Michelle, Kamilla, Nina, Martin, Rikke,  
Afbud: Catharina 
Mette samt 2 elevrådsrepræsentant. 
Tid: kl. 18.30- 21.00 
Der serveres lidt frugt og sødt i forbindelse med mødet. 

 

 Emne (og ansvarlig) Hvad skal vi udrette? 
(Er punktet til 
orientering/drøftelse/ 
beslutning?) 
 

Forbere-
delse til 
punktet 

Referat Afsat 
tid 

 

1. Godkendelse af referat   Godkendt 3 min  
  

2. Godkendelse af dagsorden 
 

  Godkendt 
 

2 min  

3. Møde med ”Skole og 
Forældre” 

Anni orienterer  Anni undersøger datoer mht. møde med skole og hjem og 
mulighederne for mødet virtuelt. 

10 min  

4. Nyt fra elevråd Orientering v. elevrådsrepræsentanter. 
 

 Elevrådet har ikke en opfattelse af at der er grimt sprog. De er 
klar over at det kan opfattes sådan udefra, pga deres jargon 
mm. Men de synes ikke det er et problem. 
De ville godt have talt om madordning, men da den stopper er 
det ikke aktuelt. 
Elevrådet har et ønske om at få deres mobiltlf. Igen. 
Elevrepræsentanterne opfordres til at gå tilbage til elevrådet og 
tale om hvordan de får alle til at overholde de gængse regler, fx 
i Spar, før der gives flere privilegier. Elevrepræsentanterne 
gøres opmærksomme på at deres stemmer er meget vigtige 
ifht. skolebestyrelsens arbejde. 
  
 

15 min  
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5. Nyt fra personalet Grundig orientering fra Nina og Martin. 
Vi udnytter at dagsordenen ikke er så 
fyldt. Med ny bestyrelse kan Martin og 
Nina fortælle dybere om det der optager 
organisationen lige nu og i det sidste år. 
Herunder drøftelse. 
 

 Der er en god stemning rundt på skolen, der er ro både blandt 
personale og i administrationen efter stor udskiftning. 
 
Sidste år var der meget fokus på udvikling via tiltag udefra, i år 
har beslutningen været at få tiltagene ud at leve. Generelt er 
oplevelsen at her er rart at være. 
 
Længere drøftelse vedrørende brug af vikar, normerne for 
undervisningen, længere fravær, mulighed for at blive 
inspireret til undervisning og drøftelse af ugeplaner. 
Nina tager drøftelser med tilbage til lærerene, vigtigheden af 
der er relevant materiale og plan tilgængelig. 
 
SFOen oplever ligesom skoledelen, mere ro og stabilitet i 
hverdagen. 
 
Martin fortæller om de aktiviteter der tilbydes i SFOen og 
hvordan de prøver at integrerer forskellige aktiviteter fra 
tidligere i en ”Corona-venlig” version. 
 
 

30 min. . 

6. Skolelederens orientering, 
herunder byggeri. 

Vi begraver os i byggeri, tegninger m.m. 
Mette orienterer. Bestyrelsen drøfter. 

 Gennemgang af ny skole  min.  

7.  Evt.   Corona: 
Fremadrettet bliver møder virtuelt, da vi er over 
forsamlingsforbuddet på 10 personer.  
 
Vi oplevede at det gik godt da de små kom tilbage på skolen 
efter nedlukning. Da de store elever kom retur, måtte vi 
omstrukturere medarbejderfordelingen. Dette har også gået 
godt. Vi har hele tiden haft zoneinddeling, men har også 

5 min. . 



3 
 

oplevet at vi ikke er helt så stringente mht. at få låst døre 
mellem zoner mm. Som før sommeren, dette strammes der op 
på.  
Vi har pt. Haft en elev og 2 forældre der har været ramt af 
Corona. 
 
Vi har på skolen valgt at indkøbe sprit-gel, i stedet for den 
flydende håndsprit der indkøbt oppefra, da det fungerer bedre 
hos eleverne. 
 
UVM: 
Vi har et tilsyn fra UVM og har en konsulent tilknyttet skolen, 
der laver råd, vejledning og sparring ifht. dansk. Fokus er på 
de skriftlige opgaver og i hvordan at ugeplaner kan bruges 
mere aktivt. 
 
Kort drøftelse af brug af copy-paste i forbindelse med 
udarbejdelse af opgaver, og rammesætningen af dette. 
 

 
Årets møder: 
3/12 (18-21), 18/1, 9/3, 28/4, 10/6 (18-21). 


